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 zلیگ یک

 zمصاحبه

 میلاد شعبانلو

تمدید قرارداد

بازیکـــن فصـــل قبـــل ملـــوان بـــا ایـــن باشـــگاه تمدیـــد کـــرد. پـــس از توافقـــات 
نهایـــی قـــرارداد میـــاد شـــعبانلو بازیکـــن فصـــل گذشـــته ملـــوان بـــه مـــدت 
ـــا ایـــن بازیکـــن در فصـــل پیـــش  ـــا باشـــگاه تمدیـــد شـــد ت یـــک فصـــل دیگـــر ب
رو زیـــر نظـــر مهـــدی تارتـــار فوتبالـــش را در لیـــگ برتـــر ادامـــه دهـــد. او در 19 
بـــازی بـــه میـــدان رفـــت و در حضـــور 1049 دقیقـــه اش هـــم یـــک گل بـــرای 

انزلی چی هـــا زد.

 مارینوس اوزونیدیس

یکی از بهترین های یونان

سرمربی یونانی امسال گل گهر نام چندان شناخته شده ای برای فوتبال دوستان 
ایرانـی نیسـت امـا بـه نظـر می رسـد شـهرت بسـیار خوبـی در کشـور خـود دارد. 
خبرنـگار یونانـی دربـاره او می گویـد: »اوزونیدیـس مربـی خوبـی اسـت، در واقـع 
یکـی از بهتریـن مربیـان یونانـی. او در دو تیـم پاناتینایکـوس و آاک هـم سـابقه 
مربیگـری دارد. اوزونیدیـس در سـخت ترین مقطـع تاریخـی پاناتینایکـوس 

سـرمربی ایـن تیـم بـوده کـه بـه شـدت دچـار مشـکات مالـی بـوده اسـت.«

علیرضا منصوریان

به مصاف ذوب آهن می رود

بازیکنان فولاد برای انجام آزمایشات پزشکی پیش  فصل در مرکز ایفمارک 
و برگــزاری چنــد دیــدار تدارکاتــی، قرار اســت راهی تهران شــوند. شــاگردان 
منصوریــان در نخســتین دیــدار تدارکاتــی خــود قــرار اســت روز چهارشــنبه 
 -۲۸ تیرمــاه- بــه مصــاف شــاگردان محمــد ربیعــی در ذوب آهــن اصفهــان 
برونــد .فــولاد در هفتــه نخســت رقابت هــای لیگ برتر در ورزشــگاه شــهید 

قاســم ســلیمانی به مصــاف گل گهر ســیرجان خواهــد رفت.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

استارت جمی ها برای 
بازگشت

پــارس جــم یکــی از تیم هــای 
محبــوب جنــوب ایران محســوب 
می شــود؛ تیمــی کــه ســابقه ســه 
فصــل حضــور در لیــگ برتــر را 
دارد، طــی ســه ســال گذشــته در 
لیــگ دســته اول بــه کارش ادامه 
داده اســت. پارس جنوبــی کــه 
در دوران حضــور در لیــگ برتــر 
لقــب »زنبورهــای فوتبــال ایــران« 
را بــه خود اختصــاص داد در چند 
ســال گذشــته تلاش هایــی بــرای 
بازگشــت به لیگ برتر داشــته اما 
در این مســیر ناکام مانده اســت. 
زردپوشــان جمــی امــا حــالا عــزم 
خــود را بــرای بازگشــت بــه لیــگ 
برتر جزم کردنــد. بهرام رضاییان، 
مدیرعامل باشــگاه پارس جنوبی 
که سوابق فراوانی در فوتبال دارد 
و صعود قبلــی پارس جنوبی نیز با 
مدیریت او رقم خورد، برای فصل 
جدیــد لیــگ یــک هــم هدایــت 
تیمــش را بــه امیدرضــا روانخــواه 
ســپرده اســت. روانخــواه اواخــر 
فصــل گذشــته جایگزیــن ایمــان 
رزاقــی راد در رأس کادرفنی پارس 
جنوبــی شــد و حــالا بــرای فصــل 
جدیــد هــم روی نیمکــت این تیم 
خواهــد نشســت. او فعالیت های 
نقل و انتقالاتی خود را با همراهی 
مدیریــت باشــگاه جلــو می بــرد 
تــا تیــم خوبــی را ببنــدد و روانــه 
مســابقات کنــد. اگرچــه پــارس 
جنوبــی از نظــر بودجه ای نســبت 
بــه چنــد تیــم لیــگ یکــی شــرایط 
پایین تــری دارد، اما هواداران این 
تیــم امیدوارند طلســم بازگشــت 
بــه لیــگ برتــر در فصــل جــاری بــا 
اتحاد شکل گرفته شکسته شود 
و ایــن تیــم بوشــهری بتوانــد بــار 
دیگــر در ســطح اول فوتبال ایران 

حاضــر شــود.
 

 فجر 
 حریف اصفهانی های 

لیگ برتری

ســی  سپا شــهید  فجــر  تیــم 
شــیراز بــرای حضــوری پــر قــدرت 
در لیــگ دســته یــک فوتبــال ۲ 
دیــدار تدارکاتــی خــارج از خانــه بــا 
تیم هــای ســپاهان و ذوب آهــن 
اصفهــان برگــزار می کنــد. ایــن تیــم 
دوران بدنســازی خــود را پشــت 
ســر می گــذارد و ســپس ۲۹ تیــر 
ــا یکــی از تیم هــای شــیرازی  مــاه ب
بــازی خواهــد کــرد. فجــر ســوم 
مردادمــاه راهــی اصفهــان خواهــد 
شــد و عــلاوه بــر ادامــه تمریــن 
در ایــن شــهر روزهــای چهــارم و 
هفتــم مــرداد بــه مصــاف تیم هــای 
ذوب آهــن و ســپاهان اصفهــان 
کــه در لیــگ برتــر حضــور دارنــد، 
مــی رود. آنهــا بــرای تقویــت تیــم 
در پســت های مختلــف مشــغول 
ن  ی شــا ینه ها گز بــا  کــره  ا مذ
هســتند. نماینــده شــیراز در لیــگ 
دســته اول تاکنــون بــا پنــج بازیکــن 
جدیــد قــرارداد بســته کــه می تــوان 
بــه علــی نجفــی،  عبــاس بوعــذار، 
علــی غلامــزاده کــه ســابقه بــازی 
در لیــگ برتــر را دارنــد و همچنیــن 
 علــی فتحــی و عرفــان  پور افــزار 
اشــاره کــرد. فجری هــا همچنیــن 
قــرارداد چنــد بازیکــن خــود از 
جملــه ســعید زارع کاپیتــان تیــم را 

تمدیــد کرده انــد.

گل گهــر در فصل گذشــته عملکرد نســبتاً 
قابل قبولی را از خود به نمایش گذاشــت. 
تــا پیــش از جدایــی امیــر قلعه نویــی، ایــن 
تیــم مدعــی کســب ســهمیه آســیایی بــود 
امــا در نهایــت بــا لغــزش در انتهــای فصــل 
در رده ششــم لیگ برتر ایســتاد. شاید اگر 
ایــن تیم ســیرجانی لیــگ را با قلعه نویی به 
پایــان می رســاند، ســهمیه لیــگ قهرمانان 
آســیا را بــه دســت مــی آورد امــا به هــر حال 
دســتیار  الهویــی،  ســعید  ســرمربیگری 
پیشــین قلعه نویــی کمکــی بــه ایــن تیــم 
نکرد.علی اصغــر عاشــوری، هافبک فصل 

گذشــته گل گهــر یکــی از برتریــن بازیکنان 
این تیم در خط میانی درباره عملکردشان 
در لیــگ بیســت و دوم می گویــد:» فصــل 
گذشــته بــا آقــای قلعه نویــی تــا نیــم فصل 
جزو مدعیان اصلی قهرمانی بودیم و روند 
خوبی داشــتیم. تغییر سرمربی در هشت 
هفته آخر روی تیم ما بســیار تاثیرگذار بود 
و همین باعث شــد نتوانیم عملکرد خوب 
خودمــان را ادامــه دهیم. کل تیم عملکرد 
خوبــی داشــت و مــن هــم بــه عنــوان عضو 
کوچکی از تیم در فصل گذشــته خوب کار 
کــردم. امیــدوارم بتوانیــم در فصــل جدید 

عملکــرد بهتری داشــته باشــیم.« هافبک 
گل گهــر دربــاره تمدیــد قــراردادش ایــن 
طــور می گوید:» من پیشــنهادهای دیگری 
هــم داشــتم امــا گل گهــر را خانــه خــودم 
می دانــم و از هــواداران نظــر و حس مثبتی 
می گیــرم و ایــن یکــی از نکات مثبــت برای 
مــن اســت. تغییر کادرفنی هــم مرا مجاب 
کــرد تــا با یک مربی خوب خارجی کار کنم. 
امیــدوارم بتوانیــم ســال خوبی را بــرای گل 
گهــر رقــم بزنیــم. البتــه تیم هــای دیگر هم 
بــرای موفقیت در این فصل بســیار هزینه 
 کردنــد و خودشــان را قــوی می بندنــد. باید 

واقــع بینانــه نــگاه کنیــم. تیم هایــی مثــل 
ســپاهان، تراکتور و پرســپولیس بازیکنان 
بســیار خوبــی جــذب کردنــد امــا تیــم مــا 
هنــوز کامــل نیســت. امیــدوارم تیم مــان 
کامــل شــود و بتوانیــم بهتریــن عملکــرد 
خودمــان را داشــته باشــیم.« او دربــاره 
حضور اوزونیدیس ســرمربی خارجی شان 
می گویــد: »مربی جدیدمان بزرگ اســت و 
من بسیار دوست داشتم که با او کار کنم. 
تا اینجای کار نشــان داده که مربی بســیار 
خوبــی اســت و امیــدوارم بتوانیم در فصل 

پیش رو نتایج قابل قبولی کسب کنیم.«

 عاشوری:

 جدایی قلعه نویی تاثیرگذار بود

آبشک: این فصل نمی توان در بین مدعیان قهرمانی بود

حواشی می تواند به فولاد ضربه بزند
محمـد آبشـک مدافـع فـولاد خوزسـتان 
جـزو اولیـن بازیکنانـی بـود کـه قـراردادش 
را تمدیـد کـرد و در ایـن تیـم مانـد. آبشـک 
علاقـه زیـادی بـه فـولاد دارد کـه بـه خاطـر 
این مسأله، به دیگر پیشنهادهایش پاسخ 
منفـی داد تـا یـک فصـل دیگـر را در اهـواز 
بگذراند. مدافع شمالی فولادی ها که این 
روزهـا در تمریـن یکـی از بهتریـن بازیکنـان 
اسـت، فکـر می کنـد ایـن تیـم کارش را دیـر 
شـروع کـرد و همیـن مسـأله باعـث شـد 
یکسـری بازیکـن جـدا شـوند. البتـه محمـد 
می توانـد  فـولاد  اسـت  معتقـد  آبشـک 
حرف های زیادی برای گفتن داشـته باشـد 
امـا نبایـد توقـع داشـت در بیـن مدعیـان 

قهرمانـی باشـد.
شرایط فولاد خوزستان چطور است؟

دو هفتـه  اسـت کـه تمرینـات را شـروع 
کردیـم و شـرایط تیمـی بهتـر شـده. البتـه 
تـا الان بـازی تدارکاتـی نداشـتیم و فقـط 
یـک بـازی درون تیمـی انجـام دادیـم. در 

کل فـولاد رونـد تیمـی خوبـی پیـش گرفتـه 
و بازیکنـان خوبـی جذب شـدند کـه در کنار 
نفراتـی کـه از فصل هـای گذشـته ماندنـد، 
می توانـد ترکیـب خوبـی باشـد. مـن فکـر 
می کنـم مبالـغ و البتـه دیـر شـروع کـردن، 
باعث شد چند بازیکن که در فولاد بودند، 
بروند چون اولویت شـان جای دیگری بود. 
به همین دلیل نمی شـود این فصل خیلی 
مدعـی بـود. نمی گویـم نمی توانیـم کاری 
از پیـش ببریـم امـا نمی تـوان مدعـی بـود. 
هـر چنـد کـه تیـم خوبـی داریـم و امیـدوارم 

شـروع خوبـی داشـته باشـیم.
یعنی فکر می کنید فولاد نمی تواند 
این فصل در جمع مدعیان باشد؟

دیر شـروع کردیم. به همین دلیل سـخت 
اسـت برای قهرمانی مدعی باشـیم. ضمن 
اینکـه بـه نسـبت تیم هـای دیگـر کـه خیلـی 
هزینـه کردنـد، فـولاد هزینه آنچنانی نکرد.
اما فصل گذشته فولاد خوزستان در 

بین 4 تیم پرهزینه لیگ بود.
بله، فصل گذشته بریز و بپاش زیاد داشت.

یعنی این فصل بودجه کم شده و 
مثل قبل نیست؟

نـه، مسـلماً نیسـت و قطعـاً کمتـر شـده 
اسـت. مـا شـاید نتوانیـم بـرای قهرمانـی 
تـلاش  شـک  بـدون  امـا  باشـیم  مدعـی 
می کنیـم فـولاد بهتریـن نتایـج را بگیـرد و 

بالاتریـن جایـگاه را بـه دسـت بیـاورد.
قرعه کشی لیگ هم انجام شد و 
فولاد در اولین بازی باید مقابل 
گل گهر سیرجان قرار بگیرد. به 

نظرت قرعه خوبی نصیب فولاد 
شد؟

ببینیـد واقعـاً فرقـی نمی کنـد بـا چـه تیمـی 
بـازی کنیـم چـون لیـگ کلاً سـخت اسـت. 
بـازی اول چـه بـا پرسـپولیس و اسـتقلال 
مثـل  تـازه وارد  تیم هـای  چـه  باشـد، 
شـمس آذر و اسـتقلال خوزسـتان کـه قابـل 
احتـرام هسـتند، واقعـاً فرقی نـدارد. به نظر 
مـن هـر بازی سـختی های خـودش را دارد و 
باید تلاش کنیم بهترین نتیجه را بگیریم.

ظاهراً یک اردو در تهران دارید.
بله، ما امروز )سه شـنبه( به تهران می آییم 
و فکـر می کنـم یـک بـازی تدارکاتـی هـم 

انجـام خواهیـم داد.
در مدت اخیر یکسری حواشی در 

فولاد به وجود آمد که چندان جالب 
نبود. از یک طرف کاظم طالقانی 
رئیس هیأت فوتبال خوزستان از 

علیرضا منصوریان انتقاد کرد. بعد 
حسین کاظمی جواب تندی داد 
و یکسری واکنش دیگر. کاً این 

حواشی به تیم تان ضربه نمی زند؟
ببینید ما به حواشی و اینکه چه کسی چه 
حرفـی زده کاری نداریـم. الان واقعـاً همـه 
هـم و غـم مـا فـولاد اسـت. ایـن مسـائل 
می توانـد آسـیب برسـاند بـه فـولاد و تمرکـز 
بازیکنان را بهم بزند. در حالی که بازیکنان 
بـه دنبـال ایـن هسـتند کـه تمـام تـوان خـود 
را بـه کار بگیرنـد تـا بـرای فـولاد و هـواداران 
نیسـت حاشـیه  پـس درسـت  بجنگنـد. 
درست کنیم برای تیم خودمان. همه باید 
از تیـم حمایـت کنیـم. از هـواداران گرفته تا 
کل مجموعه باشگاه. باید حامی باشیم تا 
فـولاد بهتریـن نتایـج را بگیـرد و بـا شـرایط 
خـوب کنـار مـردم باشـیم. وقتـی حاشـیه 
بی خـود و بی جهـت وجـود دارد، تمرکـز 
تیـم بهـم می ریـزد و ایـن قشـنگ نیسـت. 
بهتـر اسـت همـه کنـار هـم باشـیم تـا فصـل 

را خـوب شـروع کنیـم و خـوب پیـش ببریـم. 
نتایـج را بایـد نـگاه کـرد. اگـر منصوریـان ۶ 
هفتـه خـوب نتیجـه نگرفـت، می شـد بـه او 
ایـراد گرفـت امـا وقتـی نتایـج خوبـی گرفـت 
و باشـگاه هـم خواسـت بمانـد بایـد کمـک 

کنیـم بهتریـن اتفاقـات رقـم بخـورد.
اما ظاهراً همچنان یکسری هوادار 

معترض هستند.
نمی دانـم آنهـا چـه خواسـته ای دارنـد. بایـد 
بـا قـدرت جلـو برویـم. فـولاد ایـن فصـل 
حرف هـای زیـادی بـرای گفتـن دارد. فـولاد 
همیشـه تیـم خوبـی بـوده کـه ۲ قهرمانـی 
لیگ برتر به دسـت آورد. تیم بزرگی اسـت 
کـه همـه بازیکنـان و مربیـان بـا تمـام تـوان 
می خواهند این فصل هم کار بزرگی انجام 

دهنـد.
شاید اگر علیرضا منصوریان در 

مصاحبه پایان فصل، آن صحبت ها 
را بیان نمی کرد، شرایط بهتر بود.

شـاید منظـورش چیـز دیگـری بـوده و بـد 
برداشـت شـده. حالا بهتر اسـت همه کنار 
هـم باشـیم چـون می خواهیـم بـرای فـولاد 

بجنگیـم و بهتریـن نتیجـه را بگیریـم.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار
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چطور شد که قراردادت 
را تمدید کردی؟

من 4 سال است که در 
فولاد خوزستان حضور 
دارم و دوست داشتم 
بازهم بمانم. علاقه ام 

به فولاد مشخص 
است. به خاطر همین 
منتظر ماندم. قبل از 
تمدید قراردادم 2 جا 

زنگ زدند و صحبت 
کردیم اما قسمت شد 
باز هم در فولاد بمانم 

چون اولویتم فولاد 
است.
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